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Zápis z komisie športu  zo dňa 25. 10. 2023 (15.00 h) 

 

 

Prítomní: Marián Miština, Ing. Michal Gogola, Ján Hrnčiar, Jozef Michálek, Ing. Ingrid Kmeťová  

Ospravedlnení: Roman Jakubis, Peter Rus 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie Koncepcie športu 

3. Presun FP klubu lyžiarov 

4. Rôzne 

5. Záver 

________________________________________________________________________________ 

 

k bodu 1: 

Komisiu športu otvoril predseda komisie p. Ján Hrnčiar, ktorý privítal prítomných a oboznámil členov 

komisie s programom.  

 

 

k bodu 2:  

Ing. Lenka Gombarčíková (referentka odd. vnútornej správy – zapisovateľka komisie) informovala 

o koncepcii ako celku, o jej úpravách a doplneniach od poslednej komisie. 

 

Predseda komisie p. Ján Hrnčiar informoval prítomných, že ku koncepcii športu nemajú športové 

kluby pripomienky. 

 

Člen komisie Ing. Michal Gogola dodal, že by bolo vhodné doplniť koncepciu o fotografie.  

Všetci prítomní súhlasili. 

 

Uznesenie:  

Komisia športu berie na vedomie a doporučuje MsZ schváliť Koncepciu športu v predloženom 

znení. 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

k bodu 3:  

zapisovateľka komisie Ing. Lenka Gombarčíková informovala prítomných o žiadosti klubu lyžiarov 

o presun FP z položky „prevádzka zariadenia“ do položky „činnosť/súťaže“ vo výške 750 €. 

 

Uznesenie:  

Komisia športu berie na vedomie a súhlasí s presunom FP klubu lyžiarov z položky „prevádzka 

zariadenia“ do položky „činnosť/súťaže“ vo výške 750 €. 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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k bodu 4:  

Prednosta mestského úradu p. Marián Miština informoval prítomných, že FP na november 2023 by 

mali byť uvoľnené pre športové kluby, ale na december 2023 pravdepodobne nie. Informoval 

o finančnej situácii. 

Ďalej prednosta mestského úradu p. Marián Miština požiadal p. Jozefa Micháleka (FK ISKRA) 

o súčinnosť pri odstránení kríkov pozdĺž umelého ihriska. 

 

P. Jozef Michálek (FK ISKRA) vysvetlil, že sa okolie upravuje podľa potreby, ale sú to náletové 

dreviny a ťažko sa likvidujú. 

Ďalej sa p. Jozef Michálek (FK ISKRA) opýtal na podpísanie zmluvy ohľadne projektu na FŠ 

a v akom rozpracovaní je PD na FŠ. 

 

Prednosta informoval, že 25. 08. 2023 bolo VO ukončené, ale v akom je to štádiu sa opýta Ing. 

Trojanovej (projektová manažérka) a bude p. Jozefa Micháleka informovať. 

 

 

 

K bodu 5: 

Na záver sa predseda komisie p. Ján Hrnčiar poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

 

V Novákoch, dňa 25. 10. 2023 

 

 

Zapísala: Ing. Ingrid Kmeťová       

Schválil: Ján Hrnčiar  


